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De medeoprichter van B-Amsterdam laat zijn licht schijnen over vernieuwing en digitalisering in het
vastgoed. Bas van Veggel: “Het is belangrijk om processen te digitaliseren en niet de producten. Anders
wordt het een eenheidsworst."

Jurjen Thomas & Thomas Zwart van de RealmarkOSRE Groep gaan in twaalf afleveringen op digitale roadtrip
door vastgoed-Nederland. Thomas&Thomas maken verschillende stops met de beroemde knaloranje Kever
om met prominenten uit de vastgoedsector te sparren over de impact van digitalisering. 

Bekijk hier de voorgaande aflevering met Eduard Schaepman.

Charlotte Bijenveld
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